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ПРОТОКОЛ №2 

 

От заседание на ПК „Законност” към Общински съвет – Пазарджик, 

проведено на 15.02.2024 г. 

 

 На заседанието присъстваха:  г-н  Златко Митрев – общински съветник, 

г-жа Лиляна Мърхова – общински съветник, г-жа Таня Колчакова – Янева, г-н 

Димитър Петков – общински съветник, г-н Тодор Тодоров – общински съветник, 

г-н Йордан Кожухаров – общински съветник, Чавдар Чавдаров – общински 

съветник, г-н Николай Пъндезов – общински съветник 

Гости и дикладчици на заседанието бяха:  г-н Любомир Гечев – зам. – 

кмет на общината,г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция БОС, инж. 

Георги Дундаров – директор на дирекция СТОС. 

Заседанието протече по следния дневен ред: 

 1.№112/29.01.2024 г. Приемана на бюджета на Община Пазарджик за 2024 

г. 

 Докладва: г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция БОС 

 По първа точка от дневния ред: г-н Георги Гайдаров и г-н Любомир 

Гечев докладваха предложение с проект за решение относно приемана на 

бюджета на Община Пазарджик за 2024 г. 

Г-н Димитър Петков попита дали се предвижда ремонт на уличните 

участъци, по които ще бъде пренасочен трафика на превозни средства при 

стартиране на ремонта на моста дан р. Марица, защото в бюджета не вижда 

заложени такива средства. 

Г-н Любомир Гечев отговори, че може би такива ремонтни дейности ще са 

по-подходящи след приключване на ремонта на моста над р. Марица. 

Г-н Димитър Петков поиска разяснение по отношение на заложения 

ремонт на ул. Йордан Ненов”. 

Г-н Георги Дундаров разясни какво точно се предвижда там. 

Г-н Чавдар Чавдаров поиска разяснение относно субсидията за тролибусен 

транспорт. 

Г-н Георги Гайдаров обясни, че те наистина имат нужда от до финансиране 

и това ще се види, когато те внесат пред общинските съветници своя годишен 

отчет.  

Г-н Златко Митрев попита защо парите за културата не са увеличени и това 

означава ли, че там не се предвижда увеличение на заплати. 

Г-н Любомир Гечев отговори, че не се предвижда увеличение ,а е 

възможна и малко редуциране на персонала. 

Г-н Тодор Тодоров направи две предложение: 

1. Субсидията на тролейбусен транспорт да се намали от 220 000 лв. на 120 

00 лв. и със сумата от 100 000 лв. да бъде закупен автобус, който да обслужва 
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нуждите на от транспорт на децата от спортните клубове и културните състави в 

Общината. 

 След проведено гласуване комисията не прие предложението  

2.Сумата за субсидиране на спортните клубове в Общината Пазарджик да 

бъде увеличена с 500 000лв., като увеличението да бъде обезпечено от издръжка 

на БКС 

 След проведено гласуване комисията не прие предложението  

Постоянна комисия „Законност” към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение  и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 
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